

QUALITY PRUNING

Maintenance refers to everything relating to the vine's health from its beginnings to the harvest. Those looking after the vines need to have received rigorous training.

Planting carried out within the rules of the art (well-prepared land, correctly timed planting, etc.) facilitates regrowth and its future potential.

Cleaning the vines without damaging it through the use of tools or machines respects its integrity and protects it from pests or disease.

Proper pruning enables fluid circulation of the sap and a back-up of nutrients in flowering vines which can protect them against both health and climatic hazards.

L'ENTRETIEN

L'entretien c'est tout ce qui tourne autour de la santé du pied de vigne de sa naissance à la récolte: elle nécessite une formation rigoureuse de tous les intervenants.

Une plantation effectuée dans les règles de l'art (terrain bien préparé, plantation au moment opportun,...) facilite la reprise du plant et ses potentialités futures.

Un nettoyage du pied de vigne sans blessure par outil ou machine respecte son intégrité et le protège de toute entrée de maladies ou ravageurs.

Une taille correcte met l'accent sur une circulation fluide de la sève et une mise en réserve des nutriments gagent de ceps florissants capables de se défendre de tous les aléas tant sanitaires que climatiques.



PAN-EUROPE.INFO

TAILLE
DE
QUALITÉ

PRUNING
QUALITY PRUNING